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Szanowny Panie Prezydencie 

W związku z Pana odpowiedzią GOS.0003.34.2021.XI, rozumiem, że inwestycja „Budowa hali produkcyjnej wraz z 
infrastrukturą towarzyszącą, planowanego do realizacji w Legnicy przy ul. Pątnowskiej”, na terenie nieruchomości nr 
49/12 i 49/15 nie będzie realizowana, bez względu na wyrok wydany przez Naczelny Sąd Administracyjny w 
Warszawie?
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